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Protokoll kretstinget 2023 for NBF Vestfold

Mondog 24.4, klokken 79.00 i Horten BK sine lokoler

Dagsorden:

1. Godkienne representantenesfullmakter
Det ble lagt fram fullmakter for:

- Anne Sidsel Meyer - Tønsberg damebridge

- Svein Arnt Halvorsen, Hans Eivind Opsahlog Hege Gulliksrud - Larvik BK

Magne Vike - Lågen BK

Hans Johan Låhne, Tor Svendsen- Tønsberg BK

Liv Strøm, Arvid Aa og Annika Cathrine Auensen - Horten BK

Finn Erik Berg Holmestrand BK

Elisabeth Elfuing Christensen NØtterøy BK

Alle fullmaktene ble godkjent.

I tillegg møtte ledere for alle klubber (hvorav 2 også sitter i kretsstyret) minus TØnsberg BK.

Det møtte til sammen 22 deltakere til kretstinget hvorav 21 med stemmerett.

2. Valg av dirigent og sekretær

Elisabeth Groseth ble valgt til dirigent og Ludvig Guldal ble valgt til sekretær.

Dirigenten ba om ett minutts stillhet for vårt æresmedlem Magne lndreiten som gikk bort i

januar i år.

3. Godkjenne innkalling og dagsorden

lnnkalling ble godkjent.

Dagsorden ble godkjent med en endring. Sak 12 ble flyttet foran sak 11.

4. Velge to personer til å underskrive protokollen

Magne Vike og Knut KjærnsrØd ble valgt til å signere protokollen.

5. Behandle kretsstyret beretning for2O22 og fatte vedtak om ansvarsfrihet tor styret

Styrets beretning ble gjennomgått og det ble rettet opp diverse feil bruk av årstall. Det ble

også føyd til noen resultater fra turneringer som ikke lå inne i Styrets forslag til årsberetning.

Med disse endringene ble Styrets årsberetning enstemmig godkjent.

Kretstin get i n n rømmet kretsstyret a nsva rsfrihet.



6. Behandle avsluttet og revidert regnskap for tingperioden og fatte vedtak om

ansvarsfrihet for s§ret
Regnskapet ble enstemmig vedtatt. Kretstinget innrømmet kretsstyret ansvarsfrihet.

7. Behandle forslag til vedtekter for Kretsen, eller endringer av vedtekt, ut over

basisvedtektene foreslått av Bridgetinget, herunder spørsmål om kretsting skal

behandles årlig eller annethvert år, jf. §1-7

Det var ikke kommet inn forslag.

8. Behandle forslag til regler og bestemmelser om egne mesterskapsturneringer, tiltak og

æresmedlemmer
Det var ikke kommet inn forslag.

9. Behandle innkommende forslag

Det var ikke kommet inn forslag.

Behandle forslag til budsjett, herunder fastsette kontingent og avgifter
Kontingenter og avgifter beholdes uforandret.

Kassereren la fram forslag til budsjett uten notene som lå ved i forslaget som ble sendt ut

før Kretstinget. Budsjettet ble enstemmig vedtatt med de opprinnelige notene.

Utnevne æresmedlemmer og tildele andre æresbevisninger

Det var ingen aktuelle kandidater i2022.

Foreta valg til følgende tillitsverv i perioden:

Personen som valgkomiteen hadde innstilt som ny leder av Styret trakk seg kort tid før
Kretstinget. Styret la fram forslag om å utsette behandlingen av hele valget til et

ekstraordinært Kretsting som berammes etter bestemmelsene i Bridgeforbundets

vedtekter. Dette ble enstemmig vedtatt.
Valgkomit6en fikk i oppdrag å legge fram nytt forslag til det ekstraordinære Kretstinget

som ble berammet til mandag 22.mai kl. 18 i Larvik BK. Leder oppfordret alle klubblederne

til å bistå valgkomiteen i arbeidet med å finne en ny lederkandidat.

For Vestfold bridgekrets: Ludvig Guldal, referent

Signering av protokollen:
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